

《单词百科:nomination是什么意思?nomination怎么发音?nomination的解释和用法》

英语单词nomination是什么意思?nomination怎么读?nomination怎么发音?简答网为您整理了nomination的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



nomination怎么读

nomination的读音:[, nɒ m ɪ ' ne ɪ ʃ n]

nomination的意思

1、n.任命;提名;被提名;

nomination的近义词

1、**admission** n.准许进入;承认;坦白;入场费;

- 2、 **appointment** n.约定;任命;职务;职位;
- 3、 **candidate** n.候选人;应试者;适合…的人/物;
- 4、 **choice** n.选择 (权/范围);选定的人/物;
- 5、 **delegation** n.代表团;委派;

nomination的双语例句

- 1、 A third candidate has entered the contest for the Republican nomination.

第三个候选人已经加入角逐共和党提名的行列.

- 2、 Obama told CBS Television , television he takes the plan blame for bungle Dashle bungled Daschle nomination.

奥巴马告诉CBS电视台, 他对于任命达谢尔的失误负责.

- 3、 Few people pronounced for his nomination.

很少人表示赞成他的提名.

- 4、 As part of the-list cast, LaBeouf shared a Screen Actors Guild nomination with the all-star lineup.

作为一级演员中的一员,希安·拉博夫也获得了众多明星加盟的银屏演员协会提名.

- 5、 Member of the Election Committee should subscribe to only ONE nomination form election.

就是次选举,每一位选举委员会委员只可签署一份提名表格.

- 6、 She has withdrawn her nomination as chairman.

她已退出主席一职的提名.

- 7、 On the death of Leo there were two main candidates for nomination as his replacement.

利奥去世后, 有两个主要候选人被指定来接替他.

- 8、 Membership of the club is by nomination only.

俱乐部的会员资格仅可通过推荐获得。

9、John is favourite to get the nomination for club president.

约翰最有希望被提名为俱乐部主席。

10、They opposed the nomination of a junior officer to the position of Inspector General of Police...

他们反对任命一名下级警官担任警务总监。

11、Hsi accepted nomination to be next school year's Vice Principal.

奚藻勋理事同意接任下学年副校长一职。

12、They opposed her nomination to the post of Deputy Director.

他们反对任命她为副主任。

13、She is standing for the Democratic Party presidential nomination.

她是民主党提名的总统候选人。

14、All the committee's nominations were approved.

该委员会的所有提名均获得批准。

15、Her performance earned her an Academy Award nomination, for best supporting actress.

她的表演为她赢得了一个奥斯卡最佳女配角的提名。

16、This form must be Form D 5 reporting the nomination of new reserve director.

公司提交表格D5申报提名备任董事时,必须连同本表格一并提交。

17、Realizing his own limitations, he was skeptical about running for the Republican presidential nomination.

由于认识到自己的局限性,他没有信心争取共和党总统候选人提名。

18、I second the nomination!

我附议该项提名!

以上是简答网为您整理的nomination怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于nomination的用法、nomination的释义、nomination的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/nomination>

